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Protokół Nr BRM.0012.4.4.2020 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku  

odbytego w dniu 7 maja 2020 r. 
 

 

Na stan 11 członków Komisji w posiedzeniu udział wzięło 10 – lista obecności  

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Mariusz Miłun. 

 

Protokołowała referent Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku  

– Karolina Cichocka. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch, 

 Radny Rady Miejskiej – Renata Małgorzata Maciąg, 

 Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski, 

 Skarbnik Gminy – Irena Osmycka, 

 Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski. 

 

Przewodniczący Komisji – Mariusz Miłun 

powitał przybyłych na posiedzenie i przedstawił następujący porządek posiedzenia: 

1. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Olecko za 2019 rok. 

2. Sprawy wniesione. 

3. Wnioski Komisji. 

 

Uwag do porządku posiedzenia Komisji nie zgłaszano.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła powyższy porządek posiedzenia. 
 

Do punktu 1. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Olecko za 2019 rok. 

 

Przewodniczący Komisji – Mariusz Miłun 

poprosił Skarbnika Gminy o zreferowanie sprawozdania z wykonania budżetu gminy, 

sprawozdania finansowego oraz stanu mienia gminy. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka  

szczegółowo przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu gminy, sprawozdanie 

finansowe oraz informację o stanie mienia gminy – treść w załączeniu do protokołu. 

 

Członek Komisji – Wacław Olszewski  

zwrócił uwagę, iż po analizie dochodów gminy za rok 2019, zauważył, że są niskie wpływy  

z tytułów majątkowych. Zapytał jakie są przyczyny tak niskiego wykonania dochodów. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

oznajmiła, iż plan nie został wykonany w związku ze wstrzymaniem procedury 

przygotowania do zbycia kompleksu nieruchomości przy ulicach Kościuszki – Żeromskiego.  

Powyższe miało miejsce z uwagi na złe uwarunkowania geotechniczne, wysoki poziom wód, 
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konieczność podniesienia poziomu gruntów zmiany projektu urządzeń infrastruktury 

technicznej. Brakiem wyłonienia nabywcy zakończył się przetarg na sprzedaż nieruchomości 

na zapleczu ul. Rzeźnickiej w Olecku. Wycofane zostały z przygotowania do zbycia działki  

w Gąskach – uwarunkowaniem jest konieczność opracowania mpzp oraz na wniosek 

mieszkańców Sołectwa wycofana została ze sprzedaży działka w Zatykach. 

 

Członek Komisji – Wacław Olszewski  

zaznaczył, iż zatrudnienie w Urzędzie na dzień 31.12.2019 wynosiło 88 osób. Zapytał o ile 

osób wzrosło zatrudnienie w stosunku do 1.01.2019 r. 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski  

odpowiedział, iż wynika to w dużej mierze z zatrudnienia osób na zastępstwo, ze względu na 

to, że część pracowników przebywa na urlopach macierzyńskich oraz z zatrudnieniem osób  

z tytułu projektów, które wymagały takiej czynności. 

 

Członek Komisji – Wacław Olszewski 

oznajmił, iż został rozbudowany Wydziału Promocji, Kultury i Sportu. Po analizie wydatków 

na promocję i płacę pracowników w tym wydziale, zapytał czy jest to zasadne. 

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

odpowiedziała, iż jako Wydział Promocji, Kultury i Sportu przejęli część pracy z Wydziału 

Edukacji. Zatrudnione w nim osoby zajmują się współpracą z organizacjami pozarządowymi, 

sołectwami oraz Miejskim Ośrodkiem Sportu i Rekreacji, promocją związaną z projektem 

Active Festival, prowadzeniem i aktualizowaniem treści na stronie internetowej, współpracą z 

Ośrodkiem Kultury i pozyskiwaniem środków, honorowym patronatem Burmistrza, 

przygotowywaniem grafiki do publikacji na stronie internetowej, publikacji drukowanej, 

współpracą z mediami i wieloma innymi zadaniami. Osoba, która przeszła do Wydziału PR 

po likwidacji Wydziału SR zajmuje się dokładnie tym samym co dotychczas, dodatkowo 

wspomniała, że 1 i 1/10 etatu to wymóg projektowy.  

 

Członek Komisji – Wacław Olszewski  

dopytał, czy z racji przejęcia części zadań z Wydziału EK przez Wydział PR, zmniejszył się 

etat w tym Wydziale. 

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

odpowiedziała, że zmniejszył się etat w Wydziale EK a tym samym zwiększył się w PR. 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

oznajmił, że dotychczas część stanowisk było obsługiwanych przez osoby z robót 

publicznych. Od ubiegłego roku Powiatowy Urząd Pracy odmawia wskazywania osób  

na roboty publiczne na stanowiska biurowe. 

 

Przewodniczący Komisji – Mariusz Miłun 

zwrócił się z prośbą, aby równomiernie rozłożyć wkład pracy na kulturę, sport i promocję. 

 

Członek Komisji – Wacław Olszewski  

wspomniał o słabej jakości wykonania przebudowy budynku świetlicy w Babkach Oleckich. 

Zapytał, czy wykonawca w ramach gwarancji, poprawił nieprawidłowości, które się pojawiły 

w tym budynku. 
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Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

oświadczył, że zostały zgłoszone usterki do wykonawcy i do końca maja br. mają zostać 

naprawione w ramach gwarancji. 

 

Członek Komisji – Wacław Olszewski  

dodał, iż był złożony wniosek na budowę boiska w Szkole Podstawowej Nr 2  

w Olecku. Zapytał, czy gmina otrzymała środki na ten cel. 

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

odpowiedziała, iż na wspomniany wniosek, nie otrzymano dofinansowania. Oznajmiła,  

iż został złożony ponownie 4 maja br. i czekają na odpowiedź. 

 

Członek Komisji – Wacław Olszewski  

zaznaczył, że w zadaniu inwestycyjnym pn. „Budowa Monitoringu Miejskiego” było 

372.800,00 zł, a wykonanie wynosi 0,00 zł. Zapytał, czym to było spowodowane. 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

oznajmił, iż zadanie „Budowa Monitoringu Miejskiego” zostało wykonane, natomiast 

płatność wystąpiła dopiero w styczniu br.  

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, o wyłączanie oświetlenia w niektórych miejscach o godz. 24:00, czy jest to związane 

z oszczędnością. Zwrócił uwagę, że po zgaszeniu świateł może dochodzić do dewastacji, co 

grozi zwiększeniem kosztów. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odparł, iż takie sytuacje są monitorowane przez policję, która do chwili obecnej nie zgłaszała 

jeszcze takich incydentów po zgaszeniu świateł. Dodał, że Gmina Olecko jest jednym  

z pierwszych samorządów, które podeszły radykalnie do wydatków bieżących związanych  

z oświetleniem,  inne samorządy idą w ślad za naszym. Są już widoczne efekty oszczędności.  

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

zwrócił również uwagę na to, że lampy włączają się w niektórych miejscach dosyć wcześnie, 

gdy jest jeszcze widno i zaproponował, aby przesunąć włączanie lamp np. o godzinę i tym 

samym opóźnić ich wyłączanie. 

 

Przewodniczący Komisji – Mariusz Miłun 

oznajmił, że regulacja zegara pogodowego odpowiedzialnego za włączanie i wyłączanie lamp 

jest czasochłonne i zależne od nasłonecznienia. W przyszłości być może będzie możliwość 

zintegrowania systemu z aplikacją w telefonie i sterowania zdalnego zegara, wtedy ustawianie 

go będzie bardziej precyzyjne. 

Zapytał z czego wynika planowana nadwyżka na 2020 rok, która jest znacznie niższa niż  

w 2019 roku.  

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka  

oznajmiła, iż wynika to ze zwiększonej ilości inwestycji zaplanowanych na ten rok. 

 

Członek Komisji – Anna Kaczor 

zapytała, czy są widoczne oszczędności ze względu na zamknięte szkoły. 
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Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

oznajmił, iż dokładnie będzie to wiadome dopiero za około 2-3 miesiące. 

 

Przewodniczący Komisji – Mariusz Miłun 

poddał pod głosowanie sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2019 r.  

 

Opinia Komisji 

Komisja (obecnych 10 członków) przy 9 głosach za i 1 głosie wstrzymującym pozytywnie 

zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2019 r. 

 

Komisja (obecnych 10 członków) przy 9 głosach za i 1 głosie wstrzymującym wnioskuje 

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi z tytułu wykonania budżetu gminy za 2019 rok 

– wniosek komisji wraz z opinią w załączeniu do protokołu. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 2 – Sprawy wniesione. 

 

Spraw wniesionych nie było. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 3 – Wnioski Komisji. 
 

Członek Komisji – Dawid Bondarenko  

zasygnalizował, że w miejscowości Olszewo gdzie trwa obecnie budowa drogi powiatowej, 

nie są wykonywane zjazdy na pola uprawne. 
 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

- zwrócił uwagę na to, iż część mieszkańców  Osiedla Lesk nie zgadza się na wykonanie 

progu zwalniającego. 

- poprosił o udzielenie pozwolenia na działanie dla Klubów Sportowych. 

 

Członek Komisji – Anna Kaczor  

zawnioskowała o poprawę zjazdu dla osób niepełnosprawnych przy budynku Urzędu 

Miejskiego w Olecku Plac Wolności 3. 

 

Przewodniczący Komisji – Mariusz Miłun 

zwrócił się do organu wykonawczego o uwolnienie części „zamrożonych” środków  

na działanie Klubów Sportowych. 

 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

 

 

Protokołowała 

Karolina Cichocka 

Przewodniczący Komisji  

Mariusz Miłun 
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